	Video Listening Content

	المحتوى السمعي المصور

	What is it?
	ما هو؟

	Listening* content is provided through videos, which should be covered in class as both listening and as a springboard for reflection and speaking in the classroom.
Worksheets or related activities (provided separately/found in the Student Supplementary Materials) are provided to activate schemata as well as identifying and pre-teaching keywords.
Flipped-classroom activities are available for the listening videos, providing simple true/false stems to be answered online, preceding the in-class teaching of the listening video.

*Listening from these videos, including themes, could be included at the end of Module Exams.
	يتم تقديم محتوى الاستماع  من خلال فيديوهات، والتي يتم استعمالها  داخل الفصل كاستماع ونقطة انطلاق للكتابة والمحادثة.
أوراق العمل والتمارين (مقدمة كأوراق عمل صفية / موجودة في المادة التكميلية)  مخصصة لتفعيل الخلفية المعرفية لدى الطالب/ة بالاضافة الى تعريف وتعليم الكلمات الجديدة.
[bookmark: _GoBack]مادة وموضوع المادة السمعية قد يستخدم في اختبارات نهاية الجزء الدراسي (كل مادة مقسمة إلى ثلاث أجزاء).   تمارين الفصول المعكوسة هي لتدعم محتوى الاستماع وتكون على شكل اسئلة صح / خطأ وتتم الإجابة عليها عبر الانترنت عبر منصة البلاك بورد قبل القيام يتدريس فيديو الاستماع. 
 
* ان الاستماع الموجود في الفيديوهات بالإضافة للموضوعات المعروضة فيها يمكن ان يتم تضمينها في اختبارات نهاية المرحلة القياسية.  

	 Instructor’s Responsibility
	مسؤولية المدرس

	1. Direct students to access and complete the listening video Flipped-classroom activity online before the listening is taught in-class.
2. Teach the listening video content in-class.
3. Pre-teach keywords in class.
4. Complete with students the related listening video activities (provided separately/found in the Student Supplementary Materials) in class.
	1. توجيه الطلاب للولوج واكمال التمارين  الدراسية المعكوسة من خلال الرابط قبل أن يتم تدريس محتوى الاستماع في الفصل. 
2. تدريس فيديوهات الاستماع في الفصل.
3. تدريس الكلمات الجديدة مسبقا.
4. العمل مع الطلاب في الفصل وحل التمارين المتعلقة بفيديو الاستماع (التي ستكون موجودة بشكل منفصل في المادة التكميلية).

	Student’s Responsibility
	مسؤولية الطالب

	1. Access and complete the Flipped-classroom activity online before going over the listening video in class with the instructor (due dates apply).
2. Attend and complete listening video activities (provided separately/found in the Student Supplementary Materials) in-class.
	1. الولوج واستكمال أنشطة الفصول المعكوسة على الرابط قبل ان يتم تدريس فيديو الاستماع في الفصل مع المدرس/ة. (يتم تطبيق مواعيد التسليم).
2. حضور واستكمال تعليمات وأنشطة فيديوهات الاستماع المزودة من قبل المعلم/ة في الفصل (والموجودة في المادة التكميلية).



